
Protokół  Nr LIII/2022
 obrad Sesji Rady Powiatu Kaliskiego

w dniu 30 listopada 2022 roku.

Obrady Sesji  Rady Powiatu Kaliskiego rozpoczęły się o godz.  10.00 w sali  103
w siedzibie Starostwa Powiatowego w Kaliszu, Pl. Św. Józefa 5.

Ad.  1. Na  podstawie  art.  15 ust  1  ustawy  z  dnia  5  czerwca  1998r.
o samorządzie powiatowym (Dz.U. z 2022r. poz. 1526) Przewodniczący Rady
Powiatu – Jan Adam Kłysz otworzył LIII Sesję Rady Powiatu Kaliskiego.

Zgodnie  z  listą  obecności  w  obradach  uczestniczyło  18 Radnych,  co
stanowiło  quorum  niezbędne  do  podejmowania  prawomocnych  uchwał  (lista
obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu).

Przewodniczący Rady powitał zaproszone osoby uczestniczące w obradach
(lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu).

Ad.  2.  Przewodniczący  Rady  przystąpił  do  realizacji  następnego  punktu
porządku obrad - przyjęcia porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik
nr 3 do niniejszego protokołu).   

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Radni  otrzymali  porządek obrad wraz
z materiałami sesyjnymi.  

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do porządku obrad.
Przewodniczący Rady Jan Adam Kłysz udzielił  głosu Staroście Kaliskiemu

Krzysztofowi Nosalowi.
 

Starosta  Kaliski  Krzysztof  Nosal  w  imieniu  Zarządu  Powiatu  Kaliskiego
zawnioskował o  wprowadzenie do punktu  5 przedłożonego porządku obrad niżej
wymienionych projektów uchwał, tj.:

-  do  ppkt.  f) w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  na  rok  2022  –  uchwała
otrzymuje nowe brzmienie,

-  do ppkt. g)  zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy
Finansowej  Powiatu  Kaliskiego  na  lata  2022 -2030 –  uchwała  otrzymuje  nowe
brzmienie.

Wobec braku innych wniosków dotyczących porządku obrad Przewodniczący
Rady rozpoczął  procedurę  wprowadzenia  do  porządku obrad nowych projektów
uchwał w kolejnosci zgłoszonej przez Zarząd Powiatu Kaliskiego, tj.:     

1) do ppkt. f) wprowadzenie nowego brzmienia projektu uchwały w sprawie zmiany
uchwały budżetowej na rok 2022.

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania za wprowadzeniem nowego
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brzmienia projektu uchwały do porządku obrad.

Za  wprowadzeniem  nowego  brzmienia  projektu  uchwały  do  porządku  obrad
głosowało 18  Radnych, 18 głosami "za". 

Wyniki imienne:

ZA (18)
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Paweł Kaleta, Dorota Karpieko, Jan 
Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja Łuczak,  
Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI (3)
Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Bogusław Szczepaniak. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zmiany
uchwały budżetowej na rok 2022 w nowym brzmieniu, został wprowadzony do
porządku obrad 18 głosami „za”,

2)  do  ppkt. g) wprowadzenie  nowego  brzmienia  projektu  uchwały zmieniającej
uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu
Kaliskiego na lata 2022   – 2030.

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania za wprowadzeniem nowego
brzmienia projektu uchwały do porządku obrad.

Za  wprowadzeniem  nowego  brzmienia  projektu  uchwały  do  porządku  obrad
głosowało   18 Radnych, 18 głosami "za". 

Wyniki imienne:

ZA (18)
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Paweł Kaleta, Dorota Karpieko, Jan 
Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja Łuczak,  
Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI (3)
Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Bogusław Szczepaniak. 

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  projekt uchwały zmieniający
uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu
Kaliskiego na lata 2022 - 2030 w nowym brzmieniu, został wprowadzony do
porządku obrad 18 głosami „za”.

Przewodniczący Rady zapytał o inne uwagi do porządku obrad. 

W  związku  z  brakiem  innych  uwag,  Przewodniczący  Rady  przystąpił  do
głosowania nad przyjęciem porządku obrad wraz ze zmianami. 

Za  przyjęciem  porządku  obrad  wraz  ze  zmianami  głosowało  18  Radnych,
18 głosami  "za".  
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Wyniki imienne: 
ZA (18)
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Paweł Kaleta, Dorota Karpieko, Jan 
Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja Łuczak,  
Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI (3)
Sławomir Czapski,Krzysztof Dziedzic,Bogusław Szczepaniak. 

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  porządek  obrad  LIII  Sesji  Rady
Powiatu Kaliskiego wraz ze zmianami został przyjęty 18 głosami "za".
 
Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad.
1. Otwarcie obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z LII Sesji Rady Powiatu Kaliskiego z dnia 26 października
2022 r.
4. Sprawozdanie Starosty z realizacji uchwał.
5. Podjęcie uchwał Rady Powiatu Kaliskiego:
a) w  sprawie  określenia  regulaminu  dotyczącego  niektórych  zasad
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych
prowadzonych przez Powiat Kaliski,
b) w sprawie przyjęcia zadań z zakresu administracji rządowej,
c) w sprawie podziału dodatkowych środków i dokonania przeniesień pomiędzy
pozycjami wydatków w planie rzeczowo – finansowym na 2022 rok dotyczącym
realizacji  zadań  z  zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i  społecznej  osób
niepełnosprawnych  finansowanych  ze  środków  Państwowego  Funduszu
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych,
d) w  sprawie  uchwalenia  Programu  współpracy  Powiatu  Kaliskiego
z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi
działalność pożytku publicznego na 2023 rok,
e) w sprawie ustalenia obowiązujących w 2023 r. wysokości stawek kwotowych
opłat  za usunięcie pojazdu z drogi  i  jego parkowanie na parkingu strzeżonym
oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu,
f) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2022,
g) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Kaliskiego na lata 2022 – 2030.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wnioski i oświadczenia radnych.
8. Zamknięcie obrad.

Ad.  3. Przewodniczący  Rady  przystąpił  do  realizacji  następnego  punktu
porządku obrad -   przyjęcie protokołu z LII Sesji  Rady Powiatu Kaliskiego
z dnia 26 października 2022 r.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  protokół  z  obrad  LII Sesji  Rady
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Powiatu  Kaliskiego  był  wyłożony  do  wglądu  w  Wydziale  Promocji,  Informacji  i
Obsługi Rady Starostwa Powiatowego w Kaliszu oraz został udostępniony w wersji
elektronicznej w systemie eSesja.  Zapytał o uwagi. W związku z brakiem uwag,
Przewodniczący  Rady  zaproponował  przyjęcie  przedmiotowego  protokołu  bez
odczytywania. 

Za  przyjęciem  protokołu  z  obrad  LII Sesji  Rady  Powiatu  Kaliskiego  bez
odczytywania głosowało 18 Radnych, 18 głosami "za". 

 Wyniki imienne:
ZA (18)
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Paweł Kaleta, Dorota Karpieko, Jan 
Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja Łuczak,  
Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI (3)
Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Bogusław Szczepaniak. 

Przewodniczący Rady Jan Adam Kłysz stwierdził, że protokół z LII Sesji
Rady Powiatu  Kaliskiego z  dnia 26 października 2022  roku został  przyjęty
18 głosami "za".

Ad.    4  . Przewodniczący  Rady  przystąpił  do  realizacji  następnego  punktu
porządku obrad - przyjęcie sprawozdania Starosty z realizacji uchwał.       

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali sprawozdanie Starosty
z realizacji uchwał w materiałach sesyjnych. Zapytał o uwagi.  

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania
nad przyjęciem przedmiotowego sprawozdania.  

Za  przyjęciem  sprawozdania  Starosty  z  realizacji  uchwał  głosowało  18
Radnych, 18 głosami  "za"  (sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego
protokołu).  

Wyniki imienne:
ZA (18)
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Paweł Kaleta, Dorota Karpieko, Jan 
Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henry Kurek, Alicja Łuczak,  
Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI (3)
Sławomir Czapski,Krzysztof Dziedzic,Bogusław Szczepaniak. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie Starosty z realizacji
uchwał zostało przyjęte 18 głosami "za".
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Ad.  5a) Przewodniczący  Rady  przystąpił  do  realizacji  następnego  punktu
porządku  obrad  -  podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Kaliskiego  w  sprawie
określenia  regulaminu  dotyczącego  niektórych  zasad  wynagradzania
nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach  i  placówkach  oświatowych
prowadzonych przez Powiat Kaliski (projekt uchwały stanowi załącznik nr  5 do
niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  Radni  otrzymali  przedmiotowy projekt
uchwały w materiałach sesyjnych.  Przedmiotowy projekt  uchwały uzyskał  opinię
pozytywną Komisji  Edukacji,  Kultury i  Sportu  (opinia  stanowi  załączniki  nr  6  do
niniejszego protokołu).

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.
Wobec  braku  zgłoszeń  do  dyskusji  Przewodniczący  Rady  przystąpił  do

głosowania nad podjęciem przedmiotowej uchwały.
Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 18 Radnych, 18 głosami "za" podjęła

uchwałę  Nr  LIII/466/2022  (uchwała  stanowi  załącznik  nr  7 do  niniejszego
protokołu). 

Wyniki imienne:
ZA (18)
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Paweł Kaleta, Dorota Karpieko, Jan 
Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja Łuczak,  
Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI (3)
Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Bogusław Szczepaniak. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie określenia regulaminu
dotyczącego niektórych zasad wynagradzania nauczycieli  zatrudnionych w
szkołach  i  placówkach  oświatowych  prowadzonych  przez  Powiat  Kaliski,
została podjęta 18 głosami "za".

Ad.  5b) Przewodniczący  Rady  przystąpił  do  realizacji  następnego  punktu
porządku  obrad  -  podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Kaliskiego  w  sprawie
przyjęcia  zadań  z  zakresu  administracji  rządowej  (projekt  uchwały  stanowi
załącznik nr 8 do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  Radni  otrzymali  przedmiotowy projekt
uchwały w materiałach sesyjnych.  Przedmiotowy projekt  uchwały uzyskał  opinię
pozytywną Komisji Budżetu i Gospodarki Mieniem (opinia stanowi załączniki nr 9
do niniejszego protokołu).

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.
Wobec  braku  zgłoszeń  do  dyskusji  Przewodniczący  Rady  przystąpił  do

głosowania nad podjęciem przedmiotowej uchwały.
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Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 18 Radnych, 18 głosami "za" podjęła
uchwałę  Nr  LIII/467/2022  (uchwała  stanowi  załącznik  nr  10 do  niniejszego
protokołu). 

Wyniki imienne:
ZA (18)
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Paweł Kaleta, Dorota Karpieko, Jan 
Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja Łuczak,  
Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI (3)
Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Bogusław Szczepaniak. 

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  przyjęcia  zadań  z
zakresu administracji rządowej, została podjęta 18 głosami "za".

Ad.  5c) Przewodniczący  Rady  przystąpił  do  realizacji  następnego  punktu
porządku  obrad  -  podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Kaliskiego  w  sprawie
podziału dodatkowych środków i dokonania przeniesień pomiędzy pozycjami
wydatków w planie rzeczowo – finansowym na 2022 rok dotyczącym realizacji
zadań  z  zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i  społecznej  osób
niepełnosprawnych  finansowanych  ze  środków  Państwowego  Funduszu
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych (projekt uchwały stanowi załącznik nr 11
do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  Radni  otrzymali  przedmiotowy projekt
uchwały w materiałach sesyjnych.  Przedmiotowy projekt  uchwały uzyskał  opinie
pozytywne  Komisji  Budżetu  i  Gospodarki  Mieniem  i  Edukacji,  Kultury  i  Sportu
(opinie stanowią załączniki nr 12 i nr 13 do niniejszego protokołu).

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.
Wobec  braku  zgłoszeń  do  dyskusji  Przewodniczący  Rady  przystąpił  do

głosowania nad podjęciem przedmiotowej uchwały.
Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 18 Radnych, 18 głosami "za" podjęła

uchwałę  Nr  LIII/468/2022  (uchwała  stanowi  załącznik  nr  14 do  niniejszego
protokołu). 

Wyniki imienne:
ZA (18)
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Paweł Kaleta, Dorota Karpieko, Jan 
Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja Łuczak,  
Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI (3)
Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Bogusław Szczepaniak. 
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Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  podziału
dodatkowych  środków  i  dokonania  przeniesień  pomiędzy  pozycjami
wydatków w planie rzeczowo – finansowym na 2022 rok dotyczącym realizacji
zadań  z  zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i  społecznej  osób
niepełnosprawnych  finansowanych  ze  środków  Państwowego  Funduszu
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, została podjęta 18 głosami "za".

Ad.  5d) Przewodniczący  Rady  przystąpił  do  realizacji  następnego  punktu
porządku  obrad  -  podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Kaliskiego  w  sprawie
uchwalenia  Programu  współpracy  Powiatu  Kaliskiego  z  organizacjami
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na 2023 rok (projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do niniejszego
protokołu). 

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  Radni  otrzymali  przedmiotowy projekt
uchwały w materiałach sesyjnych.  Przedmiotowy projekt  uchwały uzyskał  opinie
pozytywne Komisji  Budżetu i  Gospodarki  Mieniem i Rozwoju Powiatu i  Promocji
(opinie stanowią załączniki nr 16 i nr 17 do niniejszego protokołu).

Przewodniczący  Rady  otworzył  dyskusję  i  powiedział  cyt.:  "Będziemy  tą
uchwałę  podejmować  drugi  raz.  Wojewoda  Wielkopolski  stwierdził  nieważność
poprzednio podjętej przez Radę Powiatu Kaliskiego uchwały w sprawie uchwalenia
programu  współpracy  Powiatu  Kaliskiego  z  organizacjami  pozarządowymi.  My
omawialiśmy to i była już na sesji sugestia, Pan Radny Sławomir Czapski mówił o
tym, że w Gminach nowe rozstrzygnięcia Wojewody zaczęły się pojawiać. My zaś
przygotowaliśmy  ten  projekt,  Zarząd  przygotował  ten  projekt  według  starego
systemu,  według  starego wzoru,  który  zawsze  był  przyjmowany i  był  w obiegu
prawnym. Jednak zmieniła się interpretacja prawa przez organy Wojewody i tak,
jak i w gminach, tak i tutaj Wojewoda wskazał, że tą uchwałę trzeba w zakresie
kwotowym, przede wszystkim i  stąd też dzisiaj  na posiedzeniu Komisji  Budżetu
była.  Dlatego  też  drugi  raz  będziemy  przyjmować,  dyskutować  najpierw
i przyjmować".

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnej Alicji Łuczak.
Radna Alicja Łuczak powiedziała cyt.: "Wysoka Rada, PaniePrzewodniczący,

Panie Starosto jakiekolwiek rozstrzygnięcia Wojewody są na "tak", czy na "nie" z
poprawkami,  to  ja  dzisiaj  z  wielkimi  podziękowaniami  dla  wszystkich  Panów
Wójtów, Pana Starosty, Zarządu również dla Urzędu Marszałkowskiego, za właśnie
wielką  życzliwość  i  za  współpracę  z  organizacjami  pozarządowymi,  których
realizację jej rezultaty dzisiaj możecie obserwować na waszych stołach. Ostatnio
odbyła  się  piękna  uroczystość  prezentacji  książki  Stanisława  Małyszki  naszego
etnografa, archiwisty, historyka, który otrzymał również Medal, Odznakę Honorową
od Marszałka  za  Zasługi  dla  Województwa Wielkopolskiego,  jak  również Medal
Honorowy, Odznakę Szlaku Kościołów Drewnianych. W związku z czym jeszcze
raz kieruję serdeczne podziękowania, bo bez takiej współpracy byśmy po prostu
byli ubożsi, więc jeszcze raz serdeczne dziękuje".

Głos  zabrał  Przewodniczący Rady i  w odniesieniu  do  wypowiedzi  Radnej
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Alicji  Łuczak powiedział  cyt.:"Dziękuję bardzo, to oczywiście wola Rady Powiatu
Kaliskiego  desygnowania  stosownych  środków  i  przygotowania  stosownego
programu. Właśnie ten program będziemy przyjmować i jak najbardziej wspieranie
środowisk, które chcą pracować na rzecz większej społeczności, jest bardzo dobre.
One  wypełniają  właśnie  te  zadania,  które  administracja,  ile  nie  jest  w  stanie
wykonać, oni są wśród ludzi, to jest naprawdę bardzo, bardzo pożyteczna rzecz."

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił
do głosowania nad podjęciem przedmiotowej uchwały.

Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 18 Radnych, 18 głosami "za" podjęła
uchwałę  Nr  LIII/469/2022  (uchwała  stanowi  załącznik  nr  18 do  niniejszego
protokołu). 

Wyniki imienne:
ZA (18)
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Paweł Kaleta, Dorota Karpieko, Jan 
Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja Łuczak,  
Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI (3)
Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Bogusław Szczepaniak. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia Programu
współpracy Powiatu Kaliskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi
podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  na  2023  rok,
została podjęta 18 głosami "za".

Ad.  5e) Przewodniczący  Rady  przystąpił  do  realizacji  następnego  punktu
porządku  obrad  -  podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Kaliskiego  w  sprawie
ustalenia obowiązujących w 2023 r. wysokości stawek kwotowych opłat za
usunięcie pojazdu z drogi  i  jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz
wysokości  kosztów  powstałych  w  razie  odstąpienia  od  usunięcia  pojazdu
(projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  Radni  otrzymali  przedmiotowy projekt
uchwały w materiałach sesyjnych.  Przedmiotowy projekt  uchwały uzyskał  opinie
pozytywne  Komisji  Budżetu  i  Gospodarki  Mieniem  i  Infrastruktury  i  Porządku
Publicznego (opinie stanowią załączniki nr 20 i nr 21 do niniejszego protokołu).

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.
Wobec  braku  zgłoszeń  do  dyskusji  Przewodniczący  Rady  przystąpił  do

głosowania nad podjęciem przedmiotowej uchwały.
Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 18 Radnych, 18 głosami "za" podjęła

uchwałę  Nr  LIII/470/2022  (uchwała  stanowi  załącznik  nr  22 do  niniejszego
protokołu). 
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Wyniki imienne:
ZA (18)
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Paweł Kaleta, Dorota Karpieko, Jan 
Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja Łuczak,  
Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI (3)
Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Bogusław Szczepaniak. 

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  ustalenia
obowiązujących w 2023 r. wysokości stawek kwotowych opłat za usunięcie
pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości
kosztów  powstałych  w  razie  odstąpienia  od  usunięcia  pojazdu,  została
podjęta 18 głosami "za".

Ad.5f) Przewodniczący  Rady  przystąpił  do  realizacji  następnego  punktu
porządku  obrad  -  podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Kaliskiego  w  sprawie
zmiany  uchwały  budżetowej  na  rok  2022  (uchwała  w  pierwszym  brzmieniu
stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu).

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  Radni  otrzymali  przedmiotowy projekt
uchwały  w  materiałach  sesyjnych,  projekt  uchwały  w  nowym  brzmieniu  drogą
elektroniczną  w  dniu  25  listopada  br.  (uchwała  w  nowym  brzmieniu  stanowi
załącznik nr 24 do niniejszego protokołu).  Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał
opinię pozytywną Komisji Budżetu i Gospodarki Mieniem (opinia stanowi załącznik
nr 25 do niniejszego protokołu).

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Wobec  braku zgłoszeń  do  dyskusji  Przewodniczący  Rady  przystąpił  do
głosowania nad podjęciem przedmiotowej uchwały.

Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 18 Radnych, przy 18 głosach "za" podjęła
uchwałę  Nr LIII/471/2022  (uchwała  stanowi  załącznik  nr  26  do  niniejszego
protokołu). 

Wyniki imienne:
ZA (18)
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Paweł Kaleta, Dorota Karpieko, Jan 
Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja Łuczak,  
Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI (3)
Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Bogusław Szczepaniak. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały
budżetowej na 2022 rok w nowym brzmieniu została podjęta 18 głosami "za".
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Ad.  5g) Przewodniczący  Rady  przystąpił  do  realizacji  następnego  punktu
porządku  obrad  -  podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Kaliskiego zmieniającej
uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu
Kaliskiego na lata 2022 -2030  (projekt uchwały w pierwszym brzmieniu stanowi
załącznik nr 27 do niniejszego protokołu).

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  Radni  otrzymali  przedmiotowy projekt
uchwały  w  materiałach  sesyjnych,  projekt  uchwały  w  nowym  brzmieniu  drogą
elektroniczną w dniu 25 listopada br. (projekt uchwały w nowym brzmieniu stanowi
załącznik nr 28 do niniejszego protokołu).  Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał
opinię pozytywną Komisji Budżetu i Gospodarki Mieniem (opinia stanowi załącznik
nr 29 do niniejszego protokołu).

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

Wobec  braku  zgłoszeń  do dyskusji  Przewodniczący  Rady  przystąpił  do
głosowania nad podjęciem przedmiotowej uchwały.

Rada Powiatu  Kaliskiego w obecności  18 Radnych,  przy  18 głosach "za"
podjęła uchwałę Nr LIII/472/2022  (uchwała stanowi załącznik nr 30 do niniejszego
protokołu)

Wyniki imienne:
ZA (18)
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Paweł Kaleta, Dorota Karpieko, Jan 
Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja Łuczak,  
Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Alicja Skrzybalska, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI (3)
Sławomir Czapski, Krzysztof Dziedzic, Bogusław Szczepaniak. 

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała zmieniająca  uchwałę  w
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kaliskiego na
lata 2022 -2030  w nowym brzmieniu, została podjęta 18 głosami "za".

Ad.   10  . Interpelacje i zapytania radnych.

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnej Alicji Skrzybalskiej.
Radna Alicja Skrzybalska zabrała głos i złożyła na ręce Przewodniczącego

Rady pisemną petycję w imieniu mieszkańców wsi  Sobiesęki  Drugie i  Sobiesęki
Trzecie.  Petycja  dotyczy  rozważenia  możliwości  naprawy  nawierzchni  drogi
powiatowej  nr  4631P oraz budowy zatoczki  autobusowej  (przedmiotowa petycja
stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu). Radna A. Skrzybalska zwróciła
się z prośbą o przekazanie ww. petycji do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Przewodniczcy Rady udzielił głosu Radnej Małgorzacie Banaś.
Radna Małgorzata Banaś pytała czy Powiat Kaliski będzie składał wnioski w

Rządowym Programie Odbudowy Zabytków?
Przewodniczący  Rady  w  odniesieniu  do  złożonej  petycji  przypomniał

właściwą  formę  petycji  –  jakie  powinna  spełniać  wymogi.  Następnie  w  kwestii
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wypowiedzi  Radnej  Małgorzaty  Banaś  zaproponował,  aby  rozważyć  we
wspomnianym programie  modernizację  Muzeum Histori  Przemysłu  w Opatówku
pod względem termomodernizacji – wymiana ogrzewania i okien.

Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  Staroście  Kaliskiemu  Krzysztofowi
Nosalowi.

Starosta Kaliski  w odniesieniu  do wypowiedzi  Radnej  Małgorzaty Banaś i
Przewodniczącego Rady Jana Adama Kłysza poinformował,  iż  w chwili  obecnej
cyt.:"Analizujemy  warianty  tego  programu,  kuszący  jest  wysoki  poziom
dofinansowania. Myślę, że takie wnioski będziemy chcieli składać (...)".  Następnie
Starosta poruszył kwestię wysokiej inflacji w kraju oraz niepewność cenową – zbyt
wysokie  ceny  wynikające  z  przetargów.  Starosta  podkreślił,  iż  w  tym  trudnym
okresie Powiat musi ostrożnie i z rozwagą podchodzić do zadań inwestycyjnych.

Następnie  Przewodniczący  Rady  w  odniesieniu  do  wypowiedzi  Starosty
Kaliskiego  powiedział  cyt.:  "Myślę,  że  musimy  być  ostrożni,  to  oczywiste  jest.
Natomiast również powinnliśmy być bardzo optymistyczni, z optymizmem patrzeć
na wszystko,  co  robimy,  bo  jak  dotąd  to  te  działania,  które  były  podejmowane
znajdują swoje poparcie społeczne, ale też są niezbędne ze względu na ile nasz
majątek, który dano nam pod opiekę i o który musimy po prostu dbać. Stąd też przy
tak dużym dofinansowaniu mam nadzieję, że to się uda (...)". 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Henrykowi Kurkowi.
Radny  Henryk  Kurek  podziękował  za  podjęcie  Uchwały  Rady  Powiatu

Kaliskiego w sprawie wyrażenia woli utworzenia Związku Powiatowo – Gminnego
pod  nazwą "Komunalny  Związek  Transportu  Publicznego"  na  poprzedniej  Sesji.
Następnie  Radny  Henryk  Kurek  poruszył  kwestie  związaną  z  problemami
komunikacyjnymi  i  polityką krajową oraz zagraniczną.  Dalek Radny przypomniał
swoje starania oraz Przewodniczącego Rady Jana Adama Kłysza na rzecz kolejki
wąskotorowej i PKS-u. Radny H. Kurek  w odniesieniu do składanego przez  siebie
wniosku w sprawie budowy ścieżki rowerowej w Sierzchowie do Wielkopolskiego
Zarządu  Dróg  Wojewódzkich  w  Poznaniu,  poinformował,  iż  ww.  inwestycja  nie
zostanie  zrealizowana  –  brak  możliwości  finansowych.  Radny  zwrócił  się  z
ponowną prośbą w sprawie realizacji ww. inwestycji w m. Sierzchów.

Przewodniczący  Rady  Powiatu  w  odniesieniu  do  wypowiedzi  Radnego
Henryka  Kurka  w  kwestii  prośby  związanej  z  budową  ścieżki  rowerowej  w  m.
Sierzchów  zadeklarował,  iż  ponownie  przekaże  Marszałowi  Województwa
Wielkopolskiego  ww.  prośbę.  Przewodniczący  Rady  upomniał  Radnego,  iż  w
punkcie  interepelacje  i  zapytania  Radnych  należy  poruszać  sprawy  istotne  dla
Powiatu Kaliskiego.

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Pawłowi Kalecie.
Radny  Paweł  Kaleta  zwrócił  się  do  Starosty  Kaliskiego  z  następującym

pytaniem cyt.:  "Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, w sumie najbardziej Panie
Starosto doszły nas słuchy, że ostatnio został przeprowadzony audyt w Starostwie
Powiatowym i czy to jest po pierwsze - prawda, po drugie - czy moglibyśmy poznać
ewentualnie jego jakieś wyniki, wnioski? Dziękuję bardzo."

 Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  Staroście  Kaliskiemu  Krzysztofowi
Nosalowi.

Starosta  Kaliski  w  odniesieniu  do  wypowiedzi  Radnego  Pawła  Kalety
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poinformował  cyt.:  "Pierwszy  raz  słyszę,  żebyśmy  tutaj  zlecali  jakiś  audyt,
oczywiście  cały  czas  analizujemy  nasze  koszty,  jeżeli  chodzi  o  funkcjonowanie
Starostwa no to wynika z troski o budżet, to jest raz, ale mamy sytuację szczególną
więc też staramy się oszczędzać, zwłaszcza jeżeli chodzi o energię, o ciepło. Tak
od jutra  mamy taką  sytuację,  że  musimy  zaoszczędzić  10% zużywanej  energii
elektrycznej, bo to jest wymóg, żebyśmy mogli korzystać z stałych cen. Jeżeli tego
nie osiągniemy, no to trudno powiedzieć, po jakich cenach byśmy musieli zapłacić
za  energię  elektryczną.  Dlatego  wczoraj  odbyło  się  spotkanie  z  Dyrektorami.
Przekazaliśmy swoje dyrektywy. Jak widzimy to oszczędzanie. Oczywiście, żeby
tam nie dochodziło do żadnych absurdów. Być może to jest nazwane jakimś tam
audytem, ale nie nic takiego nie mamy, chociaż prowadzimy wiele takich analiz, bo
dzisiaj ciągle mówię, że ten czas jest szczególny, no sami wiemy, jak kształtują się
ceny  energii,  surowców  energetycznych,  bo  czasami  powiedzmy,  ta  polityka
oszczędzania też trochę nie jest logiczna. My musimy zaoszczędzić te 10% (...) ale
teraz  się  okazuje,  że  musieliśmy  w  tym  roku  nabyć  samochód  elektryczny,
zrobiliśmy to po najmniejszej linii oporu. Kupiliśmy najtańszy model na rynku, żeby
spełniał ten wymóg ustawowy, a jednocześnie  jest tani, więc na potrzeby tutaj takie
lokalne, oczywiście jeżdżenie wokół tak zwanego komina. Ten samochód musimy
ładować  z  naszego  prądu,  czyli  tak  naprawdę  tutaj  będzie  zwiększone  w
najbliższym czasie zużycie energii. Także staramy się, również przeglądamy nasze
bezpieczeństwo.  Nasze sieci  teleinformatyczne,  bo tutaj  też wiemy,  że  przecież
coraz więcej jest ataków hakerskich, także, że takich działań jest bardzo wiele, ale
trudno to szumnie nazywać audytem. Dziękuję bardzo."

Przewodniczący  Rady  w  odniesieniu  do  wypowiedzi  Starosty  Kaliskiego
powiedział cyt.:" (...) Im więcej oszczędności, tym lepiej. Ja myślę, że kryzys nas
uczy  tego i  to  też jest  taka  pozytywna  rzecz.  Następnie  Przewodniczący  Rady
poinformował  cyt.:"Jesteśmy  oceniani  jako  samorządy,  wszyscy  w  różnych
rankingach,  w  różny  sposób.  Oczywiście  nie  można  przywiązywać  takiej
bezgranicznej,  bezkompromisowej  jakiejś  wielkiej  robić  z  tego  jakąś  wielką
ideologię,  ale  natomiast  różne  uwarunkowania  determinują  nasze  działania.
"Wspólnota" takie czasopismo ogłosiło  ranking,  w którym oceniała pozyskiwanie
środków  zewnętrznych  na  różnego  rodzaju  działalność  samorządu  w  różnych
grupach, w grupach gmin, w grupach dużych miast, w grupach wojewódzkich i w
grupach powiatowych. W grupie powiatów uzyskaliśmy bardzo, bardzo dla mnie
dobre miejsce. Ja tak to oceniam 141 na około 300 powiatów w skali kraju przy
tym, że jesteśmy budżetem bardzo po dochodach biednym, nie mamy miasta, z
którego najwięcej pieniędzy zawsze w każdym powiecie jest pozyskiwana. Myślę,
że ta kategoria ,ona tylko została policzona za lata 2014 – 2021 dobrze świadczy o
działalności  Zarządu  Powiatu  Kaliskiego  poprzedniej  i  obecnej  kadencji,  jak
również  pracowników  Powiatu  Kaliskiego.  Ja  chciałem  tutaj  przede  wszystkim
podziękować pracownikom Starostwa Powiatowego w Kaliszu, którzy pracowali na
rzecz po pierwsze pozyskania tych środków, potem ich wydatkowania,  a potem
prawidłowego  rozliczania.  To  są  trzy  sektory  działalności,  pracowników,  które
muszą  być  dobrze  zrealizowane,  żeby  pieniądze  można  zaliczyć  za  dobrze
wydane. My do końca nie zawsze zdajemy sobie sprawę, ile formalności trzeba
wypełnić, aby ten cały mechanizm mógł zostać poprawnie, zrealizowany. W imieniu
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myślę, że całej Rady Powiatu Kaliskiego na ręce pracowników. Myślę, że część  z
nas sucha, część tutaj  jest  -   wielkie,  wielkie podziękowania dla Państwa za tą
wielką  pracę.  Myślę,  że  to  też  ten  optymizm  Panie  Starosto  w  pozyskiwaniu
środków zadziałał  i  tego optymizmu życzę Zarządowi i  pracownikom na kolejne
lata, a myślę, że te następne rankingi będą również tak korzystne."

 Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  Staroście  Kaliskiemu  Krzysztofowi
Nosalowi.

Starosta  Kaliski  w  nawiązaniu  do  wypowiedzi  Przewodniczącego  Rady  w
kwestii  rankingu  "Wspólnota"  powiedział  cyt.:  "Szanowni  Państwo,  ja  nie  mam
zwyczajów  startowania  w  żadnych  rankingach.  Oczywiście  "Wspólnota"  robi  to
zupełnie niezależnie, więc tam nikt się nie zgłasza. Oni sobie czerpią z własnych
źródeł informacje. Ja tylko powiem, że te dane tak naprawdę w naszym przypadku
nie  odzwierciedlają  faktycznego  stanu,  ponieważ  Powiat  Kaliski  realizuje  też
zadania wspólnie z Gminami.  Gminy pozyskują więcej  pieniędzy na byłe nasze
drogi powiatowe, niż pozyskuje Powiat, bo tak się już zdarzało. W statystyce tego
nie ma, bo tych inwestycji, które są realizowane, a myślę, że praktycznie to chyba
nie  ma  Gminy,  która  nam  nie  przejęła  jakiejś  drogi,  a  są  gminy,  gdzie  tych
kilometrów i już jest po kilkadziesiąt, więc tak naprawdę ten wynik tutaj jest jeszcze
lepszy. To jest raz. Dwa Pan Przewodniczący powiedział, tak powiatów jest 314,
tylko są 44 powiaty ziemskie i grodzkie. I tak naprawdę tego się zupełnie nie da
porównać (...) Gdybyśmy dołożyli rzeczywiście te inwestycje, które są realizowane
poprzez gminy i  teraz przecież ile w tym roku, to miejsce byłoby zupełnie inne.
Bardzo dziękuję Panu Przewodniczącemu właśnie za te podziękowania skierowane
w  stosunku  do  pracowników.  Takie  podziękowania  skierowane  w  stosunku  do
pracowników Starostwa jako szef tych pracowników sobie bardzo cenie i bardzo
dziękuję."

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Pawłowi Kalecie.
Radny Paweł Kaleta w odniesieniu do wypowiedzi Przewodniczącego Rady

Powiatu Kaliskiego powiedział  cyt.:  "Ranking no tak "Wspólnoty"  i  ja też z tego
rankingu  chciałbym  skorzystać,  bo  jeżeli  chodzi,  bo  też  ukazał  się  ranking
najbogatszych  samorządów  i  wśród  nich  niestety  bardzo  słabo  wypadł  Powiat
Kaliski, który zajął zaledwie 306 miejsce na 314 samorządów. Czy możemy zrobić
coś więcej, aby pozyskać większe środki?"

Przewodniczący Rady w odniesieniu do wypowiedzi Radnego Pawła Kalety
poinformował cyt.: "Z Rządu.To jest właśnie to co ja powiedziałem, że jesteśmy
najbiedniejsi  po dochodach,  a w pierwszej  połowie po wydatkach (...)  Jesteśmy
najuboższym po jednym z najuboższych powiatów jeżeli chodzi o dochody i tutaj
być może to jest właśnie ten ranking, o którym pan Radny mówi, tak jest, my to
wiemy i to się nie zmienia. Raz jest pewnie trzy pozycje w górę, raz trzy pozycje w
dół,  ale na samym końcu,  bo nie mamy w granicach administracyjnych dużych
ośrodków zurbanizowanych, gdzie działa mnóstwo przedsiębiorców, z których to
odpis podatkowy trafia do Powiatu Kaliskiego. Stąd też mamy małe dochody z tego
tytułu  mało  wydatkujemy  i  to  ubóstwo  z  tego  wynika.  Chyba,  że  ten  ranking,
o którym Pan Radny mówi czegoś innego dotyczy (...)".

Przewodniczący  Rady  udzielił  głosu  Staroście  Kaliskiemu  Krzysztofowi
Nosalowi.
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Starosta Kaliski w nawiązaniu do wcześniejszych wypowiedzi poinformował
cyt.: "Ja myślę, że żebyśmy tutaj rzeczywiście trochę usystematyzowali, to co tutaj
kolega  Paweł  powiedział  tak,  to  kwestia  tylko  tego  ubóstwa,  to  jest  prawie  od
zawsze i właśnie to by trzeba było docenić, że mając tak skromne środki potrafimy
inwestować, bo wyobraźcie sobie teraz, czy możemy mieć pretensje do rodziny, że
na  przykład  nie  ma  pięknego  domu  albo  idzie  do  GOPS-u,  która  pracuje  na
minimalnej a ktoś inny zarabia 5 średnich. No jakie ma możliwości inwestowania
powiedzmy  ten  biedny  człowiek  w  porównaniu  z  tym  bogatym.  A  pomimo  to
inwestujemy.  Ja  bym zachęcił  Państwa,  abyście  przeanalizowali  sobie  jaki  jest
przyrost  naszego  majątku  w  stosunku  do  budżetu.  Bo  to  pokaże  właśnie  jak
inwestujemy.  Natomiast  drogi  Kolego Pawle,  my na  nasze  dochody  własne nie
mamy  najmniejszego  wpływu.Tak  naprawdę  dochody  jednostek  samorządu
terytorialnego są z ustaw wynikające, to jest kwestia, że nawet ściągalność to nie
jest. My po prostu z rozdzielnika to dostajemy i teraz tak naprawdę Powiat Kaliski
żyje  z  subwencji  wyrównawczej,  bo  jeżeli  chodzi  o  kwestię  tych  dochodów
podatkowych, no to są jakie są i tutaj ani Zarząd ani pracownicy Starostwa, ani też
Wysoka Rada nie ma najmniejszego wpływu.  Natomiast  to właśnie cieszę z tej
dyskusji, z tego zestawienia, bo to właśnie pokazuje naszą gospodarność, naszą
jak tu siedzimy wszyscy, bo oczywiście Państwo podejmujecie uchwały, my jako
Zarząd proponujemy i później wykonujemy, ale mówię, zachęcam do prześledzenia
sobie  właśnie  historii  powiatu  jeżeli  chodzi  o  przyrost  majątku,  bo  przecież ten
majątek rośnie. Co roku inwestujemy ogromne pieniądze we wszystko, najwięcej w
drogi, ale przecież i w nasze obiekty." 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnej Alicji Skrzybalskiej.
Radna Alicja Skrzybalska poinformowała cyt.: Proszę Państwa, sama chwalę

się tym, że jesteśmy na 141 miejscu, a o czym to świadczy, o tym, że działamy
ponad  podziałami.  Jeżeli  pozyskujemy  fundusze,  to  pozyskujemy  je  z  różnych
źródeł, możemy je pozyskiwać, to znaczy, że mamy taki teraz klimat, że rządowe
środki łatwiej pozyskiwać. Również nasi tutaj pracownicy Starostwa, nie moi proszę
Państwa, ale ja Wam tutaj brawo, biję. Robicie wszystko, co tylko można i z tego
się cieszę szalenie.  Są to  środki,  które pozyskujecie  z  różnych funduszy,  i  jest
Polski Ład i fundusze krajowe, drogowe i z Urzędu Marszałkowskiego.To wszystko
dla dobra wspólnego i ten biedny jak powiedział pan Starosta, Powiat Kaliski daje
sobie  radę.  Podobno  czasy  są  trudne,  pewnie  i  są,  ale,  że  w  tych  trudnych
czasach, i tak dajemy sobie radę i kłamstwem jest, że są polityczne zawirowania,
że może Zarząd nie ten, może Starosta nie ten, może nie taki. Nie jest prawda, to
jest tylko ciężka praca wszystkich nas tutaj, na to, żeby ten nasz Powiat był na tym
141 miejscu i bardzo za to Wam wszystkim dziękuje. (...) Z tego biednego Powiatu
Kaliskiego jest też moja Gmina, która jest jedną z najbiedniejszych Gmin Powiatu i
ona również mieści się w okolicy 1000 miejsca, czyli też świetnie sobie z tym radzi,
bez względu na to, jakiej opcji politycznej jest zarządzający (...)".

Następnie  głos  zabrał  Przewodniczący  Rady  Jan  Adam  Kłysz  i  zaprosił
wszystkich  zebranych  w  sali  w  dniu  2  grudnia  2022  roku  do  Muzeum  Historii
Przemysłu w Opatówku na spotkanie z autorką drugiego tomu "Sagi niewoli" Panią
Aldoną Wleklak i w dniu 3 grudnia 2022 r. do Liskowa na Świąteczne Spotkanie z
Tradycją.
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Ad. 11. Wnioski i oświadczenia radnych – nie zgłoszono.

Ad. 12. Zamknięcie sesji.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął
LIII Sesję Rady Powiatu Kaliskiego w dniu 30 listopada 2022 roku.
Obrady LIII Sesji Rady Powiatu Kaliskiego zakończyły się o godz. 11.20.   

Przewodniczył :

Przewodniczący Rady Powiatu Kaliskiego
/-/

Jan Adam Kłysz

Protokół sporządziła :  

Dorota Kubiak
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